



JOURNEYING TO JUSTICE IN PRISONS AROUND THE WORLD

Prix sur demande

What is justice? Why do almost all societies, globally speaking, equate it with prison? Are prison and punishment the only way to create safe communities—and is punishment morally right? Why are prisons—from the US to South Africa, Brazil to Australia—overwhelmingly dominated by people of color?

Qu'est-ce que la justice? Pourquoi d'une façon générale, presque toutes les sociétés, l'assimilent-elles à la prison? La prison et la punition sont-elles le seul moyen de créer des communautés sûres - et la punition est-elle moralement juste? Pourquoi les prisons (des États-Unis à l'Afrique du Sud, du Brésil à l'Australie) sont-elles massivement peuplées par des personnes de couleur?

PROGRAMME

VOYAGER POUR LA JUSTICE DANS LES PRISONS DU MONDE ENTIER

PROGRAMME EN ANGLAIS

What is justice? Why do almost all societies, globally speaking, equate it with prison? Are prison and punishment the only way to create safe communities—and is punishment morally right? Why are prisons—from the US to South Africa, Brazil to Australia—overwhelmingly dominated by people of color?

As a justice worker, educator, author and Global Fulbright Scholar, Dr. Baz Dreisinger tackles these profound questions in a US context as well as a global one. In a three-hour seminar she will discuss her book *Incarceration Nations: A Journey to Justice in Prisons Around the World*. Beginning in Africa and ending in Europe, Dr. Dreisinger's acclaimed book—hailed by The New York Times, The Washington Post, C-Span, NPR and many more—is a first-person odyssey through the prison systems of the world. Professor, journalist, Founder of the Prison-to-College-Pipeline program at John Jay College of Criminal Justice and now Executive Director of the Incarceration Nations Network, Dr. Dreisinger looks into the human stories of incarcerated men and women and those who imprison them, creating a jarring, poignant view of a world to which most are denied access, and a rethinking of one of America's most far-reaching global exports: the modern prison complex.

The seminar will conclude with a focus on Caribbean justice systems and what can be done to improve them. Participants will walk away with a whole new conception of the meaning of justice and the methods of enacting it.

Dr. Baz Dreisinger is a professor at John Jay College of Criminal Justice, the Executive Director of the Incarceration Nations Network (INN) and founder of the Prison-to-College Pipeline program, which offers college courses and reentry planning to incarcerated and formerly incarcerated students. Prof. Dreisinger, a Global Fulbright Scholar and Fulbright Specialist, also writes for such

publications as The New York Times and Forbes, and is the author of *Incarceration Nations: A Journey to Justice in Prisons Around the World* and *Near Black: White-to-Black Passing in American Culture*.

PROGRAMME EN FRANÇAIS

Qu'est-ce que la justice? Pourquoi d'une façon générale, presque toutes les sociétés, l'assimilent-elles à la prison? La prison et la punition sont-elles le seul moyen de créer des communautés sûres - et la punition est-elle moralement juste? Pourquoi les prisons (des États-Unis à l'Afrique du Sud, du Brésil à l'Australie) sont-elles massivement peuplées par des personnes de couleur?

En tant que professionnel de la justice, éducateur, auteur et chercheur mondial Fulbright, le Dr Baz Dreisinger aborde ces questions profondes dans un contexte mondial et américain. Au cours d'un séminaire de trois heures, elle discutera de son livre « *Incarceration Nations: A Journey to Justice in Prisons Around the World* ». Commenant en Afrique et se terminant en Europe, le livre du Dr Dreisinger - salué par le New York Times, le Washington Post, C-Span, NPR et bien d'autres - est une odyssée à la première personne à travers les systèmes carcéraux du monde. Professeur, journaliste, fondateur du programme Prison-to-College-Pipeline au John Jay College of Criminal Justice et maintenant Directrice du Incarceration Nations Network, le Dr Dreisinger se penche sur les histoires humaines d'hommes et de femmes incarcérés et de ceux qui les emprisonnent, créant une vision choquante et poignante d'un monde auquel la plupart d'entre eux se voient refuser l'accès, et repensant l'une des exportations mondiales les plus importantes des États-Unis: le complexe pénitentiaire moderne.

Le séminaire se terminera par un accent sur les systèmes de justice des Caraïbes et sur ce qui peut être fait pour les améliorer. Les participants repartiront avec une toute nouvelle conception du sens de la justice et des méthodes pour la mettre en œuvre.

Le Dr Baz Dreisinger est professeur au John Jay College of Criminal Justice, directrice de Incarceration Nations Network (INN) et fondatrice du programme Prison-to-College Pipeline, qui propose des cours universitaires et la planification de la réintégration personnes incarcérées et des étudiants anciennement incarcérés. Le professeur Dreisinger, chercheur mondial Fulbright et spécialiste Fulbright, écrit également des articles dans des publications telles que The New York Times et Forbes, et est l'auteur de Incarceration Nations: A Journey to Justice in Prisons Around the World and Near Black: White-to- Black Passing in American Culture.

AUTRES INFORMATIONS

Durée	3 heures
Public	Toute personne souhaitant enrichir ses connaissances et avoir une analyse poussée et documentée de la justice à travers le monde. Un programme conçu pour les administrations gouvernementales, les organisations judiciaires, les entreprises, les industries, les étudiants, les jeunes professionnels et les entrepreneurs
Prix	A la demande

INTERVENANT(E)



Notre experte : Dr. Baz Dreisinger, Ph.D.

Professor, English
Executive Director, Incarceration Nations Network
Founder, Prison-to-College Pipeline
Author, *Incarceration Nations: A Journey to Justice in Prisons Around the World*
Fulbright Global Specialist
Fulbright Global Scholar 2018